
 

 خدمات رسانى به بیش از 67هزار نفر در یاسوج
شهردار یاسوج بیان کرد:

نســتهن مقــدم، شــهردار یاســوج در 
نشست هم اندیشى با رســانه ها با اعلام 
این خبر که بالغ بر 67هزار نفر را در شهر 
یاسوج خدمات رســانى مى کنیم، اظهار 
داشــت: مهاجرت بى رویه به شهر یاسوج 
باعث شــده کار عمرانى در مرکز استان 
کهگیلویه وبویراحمد (یاسوج) به کندى 
پیش برود. یاسوج هم اکنون مقصد سکونت 
بسیارى از مردم استان شده که باید 134 
هزار نفــر را خدمات دهیــم و هم اکنون 
بالغ بــر 200هزار نفر را خدمات رســانى 
مى کنیم. شهردار یاسوج با توجه به اینکه 
در دوره کنونى جاى جمعیت روســتایى 
و شهرى جابه جا شــده است، گفت: باید 
دید که آیــا شــهردارى ها مى توانند این 
حجم از مهاجرت هــا را در خدمات دهى 
جوابگو باشند. شهردار یاسوج با اشاره به 
وضعیت فرهنگى و فضاى ســبز در شهر 
یاســوج تصریح کرد: به دلیل عدم رعایت 
بسیارى از مسائل این فضاى سبز با مشکل 
مواجه مى شود؛ همان طور که در زلزله اخیر 
به دلیل هجوم مردم به فضاى سبز آسیب 
فراوانى دیدند. وى به تداخل دســتگاه ها 
و نابودشــدن زیرســاخت ها به دلیــل 
کنده کارى ها اشاره کرد و افزود: 80درصد 

این کنده کارى ها متعلق به شــهردارى 
نیست و شهردارى مى تواند جلوى هرگونه 
اقدام یک جانبه دستگاه ها را بگیرد تا این 
مشکلات فعلى به وجود نیاید. این مسئول 
تأکید کرد: منابع شهردارى ناچیز است و 
سیاست در این اســت که کمتر به سمت 
عوارض برود و بودجه را بر پایه درآمدهاى 
پایــدار ببندیم؛ ولى ترکیــب جمعیتى 
شهرهاى ما از روستاهایى است که حتى 
توان پرداخت عوارض و صــدور پروانه را 
ندارند. نســتهن مقدم، شهردار یاسوج به 
دعوت از سرمایه گذاران براى مشارکت با 
شهردارى یاسوج اشاره کرد و اظهار داشت: 
باید بازارچه هاى محلى را ترویج دهیم که 
سرمایه گذار در چهار مورد وارد عمل شود 
تا با راه اندازى این بازارچه ها مشــکلاتى 
مانند جمعه بازار و وانت بارهاى دوره گرد 
را نداشــته باشیم. شــهردار در خصوص 
اینکه در گذشــته چهار بار وانت بارهاى 
میوه فروش را سامان دهى کردیم، یادآور 
شد: باید یک بار براى همیشه این مشکلات 
را تمام کنیم. وى خاطرنشان کرد: زلزله ها 
باعث آســیب جدى به فضاى سبز شد؛ با 
این حال شن هاى رنگى را به جاى چمن 
آوردیم که کمتر به سمت فضاى سبز آب بر 
پیش برویم. نستهن مقدم گفت: یکى از 
معضلات همه شهرداران ارزش افزوده اى 

است که سازمان شــهردارى هاى کشور 
در سال هاى گذشــته به شهردارى هاى 
کوچک پرداخت مى کرد و امسال حدف 
شده است. شهردارى ها بنیه ضعیفى دارند 
و امید مى رود درباره این روند تجدیدنظر 
شود. نستهن مقدم، شــهردار یاسوج در 
ادامه اضافه کرد: در آینده نزدیک تابلوى 
پنجمین سازمان فرهنگى، هنرى و ورزشى 
را در سطح کشور به جاى مدیریت فرهنگى 
بــالا مى بریم. ایــن مســئول در ادامه از 
مدیریت آب به عنوان مهم ترین برنامه خود 
اشاره و تصریح کرد: جزو شهردارى هایى 

هستیم که بازچرخانى پساب فاضلاب را 
نداریم و ایجاد آن هم وظیفه ما نیســت؛ 
ولى آمادگى آن را داریم تا پساب فاضلاب 
تولیدى را بخریم. وى افزود: حواشى چالش 
اصلى شهر یاسوج است و شهردارى براى 
اینکه سطح آسیب ها را کمتر کند باید به 
حاشیه ها توجه شود و طرح ها و پروژه هاى  
بازآفرینى در این حواشــى داشته باشد. 
چنانچه به این موضوع مهم توجه نداشته 
باشیم در آینده مشکلاتى خواهیم داشت 
کــه دامنگیر اســتان خواهد شــد. باید 
همه ضوابط شهر یاســوج در ساخت این 

سازه هاى حاشــیه اى پیاده سازى بشود 
تا در آینده حجم مشــکلات کمتر شود. 
شــهردار یاســوج در پایان در خصوص 
اهمیت مشــارکت رســانه ها در توسعه 
شهرى اظهار کرد: نقد سازنده بر فعالیت ها 
و مشــارکت در توسعه توســط رسانه ها 
ضرورى اســت و شــهردارى یاســوج از 
نقدهاى سازنده استقبال به عمل مى آورد، 
مشــارکت یکى از اولویت هاى رسانه ها 
است که باید نقدها و چالش هاى سازنده 
آن ها را بیان کرد تــا کمک خوبى به یک 

جامعه شود.

در سهمیه آب آبادان از طرح غدیر اجحاف شده استآمادگى پلیس کرمانشاه براى تأمین امنیت زائرین اربعین
کرمانشاه – گروه استان ها: فرمانده انتظامى استان کرمانشاه از آمادگى پلیس براى تأمین امنیت زائران اربعین حسینى(ع) که از 
مسیر کرمانشاه عبور مى کنند، خبر داد. سردار «منوچهر امان اللهى» اظهار کرد: نیروى انتظامى مانند همیشه در آمادگى کامل به سر 
مى برد و مشکلى براى تأمین امنیت صدهاهزار زائرى که وارد استان مى شوند، ندارد. وى ادامه داد: بدون شک نخستین چیزى که زائران 
در طول سفر به عتبات عالیات و شرکت در مراســم اربعین به آن فکر مى کنند، بحث تأمین امنیت است که پلیس تمهیدهاى لازم را 
در این خصوص خواهد اندیشید تا همه زائران به سلامت سفر زیارتى خود را به انجام برسانند. امان اللهى تصریح کرد: خوشبختانه در 
سال هاى اخیر هیچ گونه حادثه امنیتى براى زائران کربلاى معلى رخ نداده و تمامى هم وطنان با صحت و سلامت کامل از استان ما خارج

 شده اند.

آبادان – گروه استان ها: نماینده مردم آبادان در مجلس شوراى اسلامى گفت: در سهمیه آبى که از طریق طرح غدیر به آبادان 
مى رسد، به این شهرستان اجحاف شده است و این مسئله باید پیگیرى شود. جلیل مختار در جلسه اى که به منظور حل مشکلات 
آب شهرستان آبادان در فرماندارى این شهرستان برگزار شد، اظهار کرد: پایدارى آب لوله غدیر براى آبادان کم است و گاهى شاهدیم 
که 90هزار مترمکعب و نهایتاً تا 130 هزار مترمکعب  آب به آبادان مى رسد. آبادان در مقایسه با سایر شهرها بزرگ تر است و نسبت 
به سهمیه آبى که به آن مى رسد، اجحاف شده است و استدعا داریم این موضوعات پیگیرى شود. وى افزود: ما حدود یک ماه پیش 
13 کیلومتر احداث خط لوله براى آب رسانى به روستاها مصوب کرده بودیم که متأسفانه به صورت جدى انجام نشده است و آبفاى 

روستایى باید این مسئله را به جد پیگیرى کند.
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با مشارکت انجمن صنفى شرکت هاى 
حمل ونقل انجام شد:

برگزارى چهارمین نشست
 منطقه خراسان رضوى

چهارمین نشست هماهنگى و هم اندیشى با انجمن 
صنفى شرکت هاى حمل ونقل فراورده هاى نفتى در 
منطقه خراسان رضوى برگزار شد. این جلسه که در 
سالن جلسات منطقه تشکیل شد و چهارمین جلسه 
نشست با انجمن صنفى شرکت هاى حمل ونقل در 
منطقه بود با حضور مدیریت و معاونین و روســاى 
واحدهاى مرتبــط با هیئت مدیــره انجمن صنفى 
پیمانکاران حمل فراورده هاى نفتى در منطقه خراسان 
رضوى برگزار شد. در این جلسه مدیر منطقه ضمن 
تشــکر و قدردانى از راننــدگان نفت کش که اکنون 
روزانه حدود ده میلیون لیتر انــواع فراورده از مبادى 
تولید به این منطقه حمل مى کنند و همچنین بابت 
احساس مسئولیت و همکارى مســتمر و از صبر و 
بردبارى ایشــان بابت تأخیر در پرداخت کرایه حمل 
به عمل آمده، تأکید فرمودند: راننــدگان باید در این 
هواى گرم و مســیرهایى که عمدتاً مناطق گرمسیر 
کشور هستند مانند یزد، کرمان و اصفهان ضمن دقت و 
هوشیارى در رانندگى براى جلوگیرى از هرگونه حادثه 
و خطر احتمالى، مراقب سلامتى خود باشند و ازنظر 
 HSE گرمازدگى، فراگیرى آموزش هاى لازم را به واحد

براى این عزیزان تأکید کردند.

ارتباط مدیران عامل شرکت گاز 
خراسان رضوى با شهروندان از 

طریق سامانه
مشهد – گروه استان ها: مدیرعامل شرکت گاز 
خراسان رضوى با حضور در سامانه الکترونیکى مردم 
و دولت «سامد»، به صورت تلفنى پاسخگوى مشکلات 
و درخواست هاى مردم استان خواهد بود. این برنامه 
در راستاى تأکید استاندار محترم در خصوص ارتباط 
بیشتر مدیران با مردم از طریق بستر سامانه ارتباط 
مردم و دولت انجام خواهد شــد. طبــق زمان بندى 
انجام شده مدیرعامل شرکت گاز خراسان رضوى در 
روز یکشــنبه 31 تیرماه 97، از ساعت 10 الى 12 در 
محل سامانه سامد به صورت برخط پاسخگوى تماس 
هم اســتانى هاى عزیز خواهد بود. شهروندان گرامى 
مى توانند از طریق تماس با تلفن 111 در ســاعات 
اعلام شده نظرات، مشکلات و مسائل مختلف خود در 
حوزه گاز طبیعى را به صورت مستقیم و بى واسطه با 

مدیرعامل شرکت گاز استان مطرح کنند. 

کوتاه از مشهد

استا ن ها
Provinces برخورد با هر عملکردى که به

نارضایتى شهروندان بینجامد

سرپرست شهردارى کرج گفت: هرگونه تعلل در 
انجام کار قانونى مراجعین، موکول کردن بى دلیل 
امور به روزهاى دیگر، برخوردهاى خشن یا به دور 
از آداب ادارى و ایجــاد نارضایتى در مردم تخلف 
محسوب شــده و درصورت عدم رعایت آن براى 
مدیر، کارشــناس یا کارمند نمره منفى در نظر 
گرفته مى شود. محمدرضا احمدى نژاد با تصریح 
بر اینکه مسئولیت ســازمانى به نام شهردارى به 
حکم قانون و وظیفه خدمت رسانى به شهروندان 
و تکریم ارباب رجوعان است، هرگونه تعدى از این 
وظیفه و مسئولیت را موجب حرمان حقِ مخاطبان 
و تضییع حقوق آنان دانست. سرپرست شهردارى 
کرج اظهار داشت: یکى از برکاتى که خداى سبحان 
به بندگانش عطا کرده، فرصت خدمت رسانى به 
هم نوعان است و این مهم نصیب هر کسى نمى شود؛ 
ازاین رو کسانى که این ارمغان الهى را پاس داشته 
و از آن به منظور جلب رضایت خداوند و بندگان به 
نحو مطلوب بهره مى برند، علاوه بر اجر اخروى، نزد 
جامعه و مردم از محبوبیت، احترام و بزرگى بهره مند 
خواهند شد. وى به دستورهاى دین مبین اسلام 
مبنى بر اهمیتِ پرداختن به امور مردم نیز اشاره 
کرد و  افزود: از مهم ترین دستورها و تأکیدهاى دین 
اسلام رسیدگى به امور مردم است که این امر نزد 

خداوند از اهمیت و ثواب بسزایى برخوردار است.

کوتاه از البرز 

البرز -على الوندى 
news@ naslefarda.net

مشهد –زهرا آخوندى
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ویژه
(شهریار، قدس ،ملارد)

شهردار اندیشه خواستار شد:

راه اندازى دفتر نمایندگى اداره 
ورزش و جوانان  در اندیشه

نشست رفع مشکلات و مسائل ورزشى با حضور رضا 
گل محمدى مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران، 
مهندس بهروز کاویانى شــهردار، رئیس و اعضاى 
شوراى اسلامى شــهر اندیشه برگزار شــد. در این 
جلسه جناب مهندس کاویانى، شهردار اندیشه بابیان 
قسمتى از مشکلات فعلى شهر اندیشه در حوزه ورزش 
گفت: تحقق یافتن شــهرى ایدئال درزمینه ورزش 
یکى از سیاست هاى اصلى مجموعه مدیریتى شهر 
اندیشه است که نیاز به تعامل اداره کل ورزش و جوانان 
استان اســت و امیدواریم با تعاملى که در خصوص 
ایجاد فضاهاى مناسب ورزشــى در شهر اندیشه با 
اداره ورزش و جوانان انجام خواهیم داد، شاهد افق 
روشنى درراســتاى هرچه بهترشــدن سرانه هاى 
ورزشى شهر اندیشه باشــیم. وى همچنین از اداره 
ورزش و جوانان خواستار شد دفتر نمایندگى اداره 
ورزش و جوانان و همچنین هیئت هاى ورزشى در 
شهر اندیشه راه اندازى شود تا زمینه ایجاد اختیارات 
بیشتر در حوزه ورزش به مجموعه مدیریتى شهرى 
اندیشه در جهت بهره مندى بیشــتر ورزشکاران و 
شــهروندان امکان پذیر شــود. در ادامه این مراسم 
همچنین اعضاى شوراى اسلامى شهر اندیشه نیز 
ضمن اعلام آمادگى در خصوص همــکارى با اداره 
ورزش و جوانان استان تهران خواستار رفع مشکلات 
ورزش و ایجاد امکانات لازم در این خصوص شدند. در 
ادامه این جلسه رضا گل محمدى با اشاره به برخى از 
مشکلات ورزشى شهر اندیشه خاطرنشان کرد: ترویج 
و توسعه ورزش در بین جوانان نیازمند ایجاد فضاهاى 
متعدد و باقابلیت براى آنان است تا با این عملکرد و 
روى آوردن جوانان به این مهم دخالت اصلى خود را 
جهت ایجاد جامعه اى سالم انجام دهیم. گل محمدى 
در ادامه افزود: باتوجه به تعامل هاى خوب شــاهد 
برگزارى لیگ هاى داخلى بوده ایم تا با راه اندازى این 
تورنمنت ها مقدمات رفع مشکلات در این حوزه انجام

 شود. 

تمهیدهاى امور آبفاى شهر اندیشه

سه حلقه چاه آب جدید حفر و بازسازى شد
سه حلقه چاه آب شــرب به منظور تأمین نیاز آبى 
شهروندان در شهر اندیشه شهرستان شهریار حفر 
و بازسازى شــد. مدیر امور آبفاى شــهر اندیشه با 
بیان فعالیت هاى انجام شــده طى سه ماه گذشته، 
گفت: در پــى افزایش دما و همچنین بــا توجه به 
مهاجرت پذیرى و افزایش ساخت وساز شهرى و رشد 

جمعیت براى تأمین بخشى از کسرى آب موردنیاز 
شهروندان این امور نسبت به حفر دو حلقه چاه آب 
شــرب و بازســازى یک حلقه دیگر از ابتداى سال 
جارى اقدام کرده است. او افزود: چاه هاى موردنظر 
شامل حفر یک حلقه چاه جدید در فاز 5، تجهیز یک 
حلقه چاه جدیدالحفر در فاز 4 و همچنین نسبت به 

اجراى عملیات احیا و بازسازى یک حلقه چاه در فاز 
3 شهر اندیشه به روش هیدروپالس با هدف افزایش 
راندمان و دبى آب بوده است. على مرادى طالقانى 
اظهار داشت: در راستاى افزایش حجم ذخیره آب 
در شهر اندیشه مخزن جدید 10 هزار مترمکعبى با 
هزینه اى بالغ بر هفتصد میلیون تومان ساخته شده 
بود که پس از عملیات تست - آب بندى، تحویل امور 

آبفاى اندیشه شد. 
مدیر امور آبفاى شهر اندیشــه با بیان اینکه فاز اول 
خطوط جمع آورى فاضلاب در شــهر اندیشــه در 

حال پیگیرى اســت، گفت: تمام سعى شرکت آب 
و فاضلاب شهرها و شهرك هاى غرب تهران بر این 
است که از اواخر مرداد ماه سال جارى این مهم تحقق 
پذیرد. او به قطعى برق طى روزهاى اخیر اشاره کرد 
و افزود: به دلیل قطعى بــرق چاه ها و خروج از مدار 
بهره بردارى، براى خدمات رســانى هر چه بهتر به 
مردم و جلوگیرى از قطــع آب در این مقاطع زمانى 
این امور اقدام به اســتقرار و نصب 4 دستگاه دیزل 
ژنراتور در محل تلمبه خانه ها و مخازن شــهر کرده

 است. 

خبر اندیشه 

مهندس طاهرى در دیدار با اهالى  
شهرك امیریه:

هیچ موفقیتى بدون مشارکت 
مردم حاصل نمى شود

مهندس طاهرى، فرماندار شهرستان شهریار در 
دیدار با اهالى شهرك امیریه گفت: هیچ موفقیتى 
بدون مشارکت مردم حاصل نمى شود. به گزارش 
روابط عمومى فرماندارى شهرستان شهریار، برنامه 
دیدار مردمى مسئولین شهرستان شهریار با اهالى 
شریف شهرك امیریه با حضور مهندس طاهرى، 
فرماندار شهرستان شهریار و مهندس محمودى، 
نماینده مردم شهرســتان هاى شهریار، قدس و 
ملارد در مسجد جامع امام حسین(علیه السلام) 
برگزار شــد. بنابر این گزارش مهندس طاهرى، 
فرماندار شهرستان شهریار در این نشست با اشاره به 
اهداف برگزارى دیدارهاى مردمى گفت: مشکلات 
و مسائل مختلفى وجود دارد؛ اما مردم مطمئن 
باشند که مســئولین به دنبال حل مسائل و رفع 
مشکلات هستند.وى با ذکر این نکته که سرعت 
رشد جمعیت در شهرستان شــهریار بالاست، 
اظهار داشت: امکانات و اعتبارات با رشد جمعیت 
متناسب نیســت؛ اما کارهاى بزرگى در دست 
اجراست و برخى از پروژه ها که سال ها درباره آن 
صحبت مى شد امروز به مرحله اجرا رسیده است. 

خبرشهریار  

شوراى پنجم به دنبال رفع مشکلات  شهر  قدس
رئیس شوراى اسلامى شهر قدس:

به گزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل 
شــوراى اسلامى و شــهردارى قدس، پس از 
گذشت ده ماه از فعالیت و آغازبه کار پنجمین 
دوره شوراهاى اسلامى در شهر قدس به دنبال 
پیگیرى برخى از پرسش ها و درخواست هاى 
مردمى در خصوص اقدامــات انجام گرفته از 
طرف شوراى فعلى و پاسخگویى به وعده هاى 
انتخاباتى به ســراغ رئیس شــوراى اسلامى 
شــهر قدس دکتر محسن عســگرى رفته و 
گفت وگویى که ماحصل آن را در ذیل مطلب 

مشاهده مى کنید، انجام دادیم:
ارزیابى شما از فلسفه وجودى 
شورا چیست و چقدر این نهاد 
مردمى به اهداف اصلى خود نزدیک شده 

است؟
شورا یک نهاد جمعى تصمیم گیرى مبتنى بر 
شیوه دموکراسى است. وظایف شوراى شهر 
سروسامان دادن به امور شهرى است که در گام 
اول انتخاب شهرداران باصلاحیت باید زمینه را 

براى اجراى وظایف آماده کرد.
مشکلات پیش روى شوراهاى 
اسلامى و تنگناهاى موجود بر 

سر برنامه ها و مصوبه هاى آنان چیست؟
یکى از مشــکلات پیــش روى شــوراهاى 
شــهر ناهماهنگى میان ارگان ها و نهادهاى 

خدمت رســان در انجام امورات اســت. بارها 
شاهد بوده ایم که خیابانى آسفالت شده است؛ 
اما ادارات آب و بــرق و گاز و مخابرات و امثال 
این ها هنوز سیاهى آســفالت به خاکسترى 
نگراییده آن را مى شــکافند تا لوله یا سیمى 
را در دل زمین جا بدهند. این مســئله کار را 
براى مردم، شهردارى و شورا و همان نهادهاى 
خدمت رسان مشکل مى کند و ناراحتى عمومى 

به وجود مى آورد.
یکى از مهم ترین معضل هاى 
قدس مسئله اوقاف و سندهاى 
مالکیت اســت، در ایــن خصوص چه 

اقداماتى انجام شده است؟
با پیگیرى هاى شوراى پنجم در مسئله  اوقاف 
با مصوبه  شــوراى تأمین و کمیسیون اوقاف 
فرماندارى کارگــروه تخصصى جهت تطابق 
سند اداره  اوقاف (پلاك 24) و سند اداره  ثبت 
جهت شفاف سازى محدوده  وقفى تشکیل شده 
است که قطعاً با تطبیق این دو سند مسئله وقف 
از مجارى قانونى حل خواهد شد (طبق وقف نامه 
یک برگى تنها یک دانگ از ســه نقطه  «قلعه 

حسن» میان دوآب و ورامینک وقفى است).
مناقشه شهردارى و شهرك هاى 

صنعتى در چه مرحله اى است؟
با پیگیرى هاى شــوراى پنجم مسئله حریم 
شهرك هاى صنعتى مصوب شــده و در ازاى 
قسمت هایى از بافت شهرى که درون شهرك 
صنعتى قرار دارد، مقرر شــد به همان میزان 

به حریم شــهرى افــزوده شــود؛ همچنین 
تفاهم نامه اى بــا شــهرك هاى صنعتى در 

خصوص خدمات عمومى تنظیم شده است.
در جلسه اى که بدین منظور در وزارت کشور 
برگزار شده بود با مقاومت نمایندگان شوراى 
شهر و شهردار محترم جلوى مصوبه اى که طى 
آن مجوز توسعه به شهرك هاى صنعتى داخل 
حریم شهرى داده مى شد، گرفته شد. طبق آن 
مصوبه که در سال 96 پیشنهاد شده بود شرکت 
و صنوف آلاینده در تهران و کرج مى توانستند 
با انتقال به شهرك هاى صنعتى شهر قدس در 
بعد توسعه صنعتى فعالیت کنند که با مخالفت 
شدید نمایندگان شهر قدس مقرر شد حریم 

شهرك ها همان مصوبه سال 89 باشد.
 صنوف آلاینده چه زمانى از شهر 
خارج و در مجتمع ساخته شده 

مستقر مى  شوند؟
 جهت انتقال چهارصد واحد صنوف خودرویى 
تصمیم نهایى در کمیســیون تطبیق گرفته 
شده است و به احتمال زیاد تا پنجاه روز آینده 
تخلیه صنوف به محل هاى تعیین شــده آغاز 

خواهد شد.
 تکلیف خروجى پل شهر قدس 
به جاده فتح چه زمانى روشن 

مى شود؟
در خصوص خروجى پل شهر قدس به بزرگراه 
حکیــم و جاده فتــح مراتب در شــهردارى 
منطقــه 21 در حال پیگیرى و کارشناســى 

است و فشارهاى لازم به شهردارى تهران براى 
اولویت دادن به این موضوع توســط نماینده 

محترم مجلس اعمال شده است.
هزینه هایى که شوراى اسلامى 
شهر و شهردارى قدس براى پل 

ورودى شهر داشتند، بازگشت دارند؟
شوراى شــهر قطعاً پس از تکمیل پل ورودى 
شــهر قدس پیگیرى هاى حقوقــى را جهت 
تعیین تکلیف مبالغى که توســط شهردارى 
قدس به پروژه پرداخت شــده اســت، انجام 

خواهد داد.
وضعیــت  از  شــهروندان 
حفارى هایى که در شهر صورت 
مى گیرد، ناراضى هستند، چه راهکارى 

براى بهبود این وضعیت دارید؟

اداره آب و فاضلاب به دلیل نداشتن منابع مالى 
برنامه ریزى شده، به تعهدات قانونى خود در 
قبال حفارى و ترمیم شوارع عمل نکرده و این 
امر منجر به بسط نارضایتى عموم شهروندان 
از صف اول خدمات دهى (شــهردارى) شده 
است؛ درصورتى که شهردارى و شورا از تمام 
پتانسیل هاى قانونى جهت مجاب کردن اداره 
آبفا به تســریع در عمل به تعهداتش استفاده 
کرده است، از حکم جلب ریاست اداره تا ضبط 
امــوال پیمانکاران که با همکارى دادســتان 
محترم صورت پذیرفته است؛ ولیکن بسیارى 
از مسائل از حدود قدرت شــورا و شهردارى 
خارج اســت. بى نظمــى و بى تعهــدى آبفا 
صدمات زیادى را به وضعیت عمرانى شهر وارد

 مى کند.

قدس 
 سحر مصطفوى آرام
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